
PROTOKÓŁ Nr XXX/17 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 14 września 2017 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, nowego 

sołtysa sołectwa Narty Tomasza Pawelczyk oraz pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXX sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno 

na lata 2017- 2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty miejscowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości dziennych stawek opłaty targowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na działkach oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi 83/1 oraz 83/2, położonych w obrębie geodezyjnym Brajniki, gmina 

Jedwabno. 

12. Informacja w zakresie analizy oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Wójta 

Gminy. 

13. Informacja w zakresie analizy oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do 

Przewodniczącego Rady Gminy. 
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14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Pokrzywnicka – składa wniosek o sprawdzenie oświetlenia ulicznego w msc 

Małszewo, ponieważ nie wszystkie lampy świecą. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 

– 2028.  

Pani Skarbnik poinformowała, iż od ostatniej komisji nie nastąpiły żadne zmiany i tak, 

zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028.  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 
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Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXX/212/17 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Pan Wójt poinformował – droga w Lipnikach,  

 - 1). w związku z podpisaniem umowy pomiędzy Gminą Jedwabno a ANR o/Olsztyn na 

bezzwrotną pomoc na realizację inwestycji ,,Doprowadzenie do należytego stanu 

technicznego ciągów komunikacyjnych na działkach nr 6/8, 6/134, 6/114, 6/115, 6/116 w 

miejscowości Lipniki'' zwiększono dochody w rozdziale 60016  w § 6290 o kwotę 500.000,00 

zł, 

 
2). w związku z wpłatą od ubezpieczyciela odszkodowania z tytułu szkody (samochód 
terenowy nissan) zwiększono dochody w rozdziale 75095 w § 0950 o kwotę 7.945,00 zł, 
 
3). zgodnie z informacją z Ministerstwa Finansów zmniejszono część oświatową subwencji 
ogólnej dla gmin o kwotę 4.778,00 zł (rozdz. 75801 § 2920), 
 
4). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody z tytułu 
zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2016 roku, w rozdz. 
75814 § 2030 o kwotę 16.822,12 zł, oraz w rozdz. 75814 § 6330 o kwotę 30.817,74 zł, 
 
5). w związku z pismem Pani Kierownik GOPS zwiększono dochody w rozdz. 85219 § 0970 
o kwotę 3.840,00 zł (dofinansowanie kosztów szkolenia pracowników i kierownika GOPS w 
ramach środków otrzymanych z PUP), 
 
6). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdz. 
85504 § 2030 o kwotę 6.547,00 zł – w ramach programu asystent rodziny i koordynator, 
 
7). zwiększono dochody w rozdz. 90002 w § 2460 o kwotę 7.500,00 – w związku z 
ubieganiem się Gminy Jedwabno o dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie w ramach działania 4 – Azbest 
,,Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Jedwabno'', 
 
Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 568.693,86 zł. 
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Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 
1). w związku ze złożonym wnioskiem o wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego 
,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Witowo'' w kwocie 210.000,00 zł, w rozdz. 
01010 § 6050 dokonano następujących zmniejszeń w ramach wydatków: 
- ,,Przebudowa drogi gminnej wewnętrznej na działce nr 110 w miejscowości Witowo'' – 
zmniejszono o kwotę 84.934,28 zł (w rozdz. 60017 w § 6059), 
- ,,Budowa pomostu rekreacyjnego w miejscowości Dłużek'' – zmniejszono o kwotę 2.140,51 
zł (w rozdz. 63095 w § 6050), 
- ,,Przebudowa drogi powiatowej 1464N Olsztyn-Prejłowo-Grzegrzółki-Grom-Dzierzki 
(droga krajowa Nr 58)'' – zmniejszono o kwotę 10.000,00 zł (w rozdz. 60014 w § 6059),  
- ,,Remont i modernizacja ulicy 1 Maja w Jedwabnie'' – zmniejszono o kwotę 15.000,00 zł (w 
rozdz. 60016 w § 6050), 
- ,,Przebudowa drogi gminnej i przepustu w miejscowości Witówko'' – zmniejszono o kwotę 
11.710,00 zł (w rozdz. 60016 w § 6050), 
- ,,Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Dzierzki – 
Witówko'' – zmniejszono o kwotę 7.590,00 zł  (w rozdz. 01095 w § 6050),  
- ,,Poprawa gospodarki wodnej w zlewni jeziora Świętajno w obrębie Witowo i Brajniki'' – 
zmniejszono o kwotę 60.000,00 zł (w rozdz. 01095 w § 6050),  
-  ,,Remont i modernizacja istniejącej sieci wodociągowej w Sołectwie Czarny Piec'' – 
zmniejszono o kwotę 528,56 zł (środki z budżetu gminy - w rozdz. 01095 w § 6050), 
- ,,Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Piduń – 
Rekownica'' – zmniejszono o kwotę 3.630,00 zł (w rozdz. 01095 w § 6050),  
- zmniejszono wydatki na dowozy w rozdz. 80113 § 4300 o kwotę 10.000,00 zł, 
- zrezygnowano z realizacji zadania w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 
(w związku z nie otrzymaniem dofinansowania) i zmniejszono zaplanowane do poniesienia 
wydatki o kwotę 4.466,65 zł (w rozdz. 80101 w § 4240),  
 
2). zwiększono wydatki w rozdz. 90001 w § 6230 o kwotę 10.000,00 zł – dotacje celowe na 
realizację inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej - środki pochodzą z 
zadania w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa (w związku z nie 
otrzymaniem dofinansowania - w rozdz. 80101 w § 4240), 
 
3). zwiększono wydatki w rozdz. 90002 w § 4300 o kwotę 7.500,00 – w związku z 
ubieganiem się Gminy Jedwabno o dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie w ramach działania 4 – Azbest 
,,Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Jedwabno'' – środki pochodzą ze 
zwiększenia dochodów na realizację tego zadania, 
 
4). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne 
,,Zagospodarowanie placu zabaw z boiskiem w miejscowości Piduń'' (w rozdz. 90095 w § 
6050)  o kwotę 12.000,00 zł - środki pochodzą z  zadania inwestycyjnego ,,Przebudowa drogi 
gminnej wewnętrznej na działce nr 110 w miejscowości Witowo'' (w rozdz. 60017 w § 6059) 
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5). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na wynagrodzenie osobowe wraz z 
pochodnym, oraz fundusz świadczeń socjalnych pracownika zatrudnionego w ramach umowy 
z Urzędem Pracy w wysokości 9.200,00 zł (rozdz. 75095: § 4010 – 7.500,00 zł, § 4110 – 
1.300,00 zł, i § 4440 – 400,00 zł) - środki pochodzą z: - kwota 884,86 zł ze zwrotu funduszu 
Sołeckiego za 2016  rok, - kwota 533,35 zł z zadania w ramach Narodowego Programu 
Rozwoju Czytelnictwa (w związku z nie otrzymaniem dofinansowania - rozdz. 80101 w § 
4240),  - oraz kwota 7.781,79 zł z wydatków bieżących – zakup usług pozostałych w rozdz. 
drogi publiczne gminne (w rozdz. 60016 w § 4300).   
 
6). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. 90002 ( gospodarka odpadami) w § 
4210 o kwotę 6.500,00 zł (na zakup materiałów i wyposażenia), jednocześnie zmniejszając 
wydatki w rozdz. 90002 w § 4300 o kwotę 6.500,00 zł (na zakup usług pozostałych), 
 
7). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. 92601 (kultura fizyczna) w § 4210 o 
kwotę 9.000,00 zł (na zakup materiałów i wyposażenia), jednocześnie zmniejszając wydatki 
w rozdz. 92601: w § 4010 (wynagrodzenia osobowe) o kwotę 5.850,00 zł, w § 4110 (składki 
na ubezpieczenia społeczne) o kwotę 1.006,00 zł,   w § 4120 (składki na fundusz pracy) o 
kwotę 144,00 zł, oraz  w § 4300 (zakup usług pozostałych) o kwotę 2.000,00 zł, 
 
8). zgodnie z wnioskiem zwiększono wydatki w rozdz. 75412 (OSP) w § 4210 o kwotę 
20.000,00 zł (na zakup materiałów i wyposażenia), jednocześnie zmniejszając wydatki na 
zadanie inwestycyjne w rozdz. 75412 w § 6050 o kwotę 50.000,00 zł (,,Zakup samochodu 
ratowniczo- gaśniczego dla OSP Jedwabno – gmina Jedwabno'' – w związku z brakiem 
możliwości uzyskania dofinansowania z zewnątrz na zadanie inwestycyjne), 
9). zgodnie ze złożonym wnioskiem wprowadzono nowe zadania inwestycyjne: 
- ,,Modernizacja ulicy 1 Maja w msc. Jedwabno na części działki ozn. nr ewid. 39/1'' (w 
rozdz. 60016 w § 6050) –w wysokości 30.000,00 zł – środki pochodzą z zadanie 
inwestycyjne w rozdz. 75412 w § 6050 ,,Zakup samochodu ratowniczo- gaśniczego dla OSP 
Jedwabno – gmina Jedwabno'' – w związku z brakiem możliwości uzyskania dofinansowania 
z zewnątrz na zadanie inwestycyjne, 
- ,,Doprowadzenie do należytego stanu technicznego ciągów komunikacyjnych na działkach 
nr 5/9, 5/20 w miejscowości Dzierzki'' (w rozdz. 60016 w § 6050) w wysokości 8.700,00 zł – 
środki pochodzą ze zwrotu funduszu Sołeckiego za 2016  rok, 
- ,,Budowa pomostu rekreacyjnego w miejscowości Małszewo'' (w rozdz. 63095 w § 6050) w 
wysokości 4.000,00 zł - środki pochodzą ze zwrotu funduszu Sołeckiego za 2016  rok, -  
,,Budowa pomostu rekreacyjnego w miejscowości Brajniki'' (w rozdz. 63095 w § 6050)  w 
wysokości 4.000,00 zł – środki pochodzą ze zwrotu funduszu Sołeckiego za 2016  rok, 
- ,,Zakup używanego samochodu terenowego'' – (w rozdz. 75095 w § 6060)  w wysokości 
15.000,00 zł – kwota 7.055,00 zł pochodzi ze zwrotu funduszu Sołeckiego za 2016  rok, oraz 
kwota 7.945,00 zł środki z odszkodowania, 
10). zgodnie z wnioskiem zwiększono wartości zadania inwestycyjnego „Doprowadzenie do 
należytego stanu technicznego ciągów komunikacyjnych na działkach nr 6/8, 6/134, 6/116, 
6/115, 6/114 w miejscowości Lipniki”, (w rozdz. 6016 w § 6050) o kwotę 500.000,00 zł, 
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środki pochodzą ze zwiększenia dochodów w związku z podpisaniem umowy na 
dofinansowanie zadania z ANR w Olsztynie, 

11). zgodnie z wnioskiem dokonano zwiększenia na wydatki bieżące:  
- zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Brajniki (w 
rozdz. 71004 w § 4300) o kwotę 13.000,00 zł - środki pochodzą ze zwrotu funduszu 
Sołeckiego za 2016  rok, 
-  zakup oleju opałowego dla potrzeb ogrzewania budynku przy ulicy 1 Maja 37 w 
miejscowości Jedwabno (w rozdz. 70095 w § 4210) o kwotę 10.000,00 zł - środki pochodzą 
ze zwrotu funduszu Sołeckiego za 2016  rok, 
12). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Kot dokonano następujących zmian w 
wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 
- zmniejszono wydatki na zadanie bieżące przewidziane na zakup materiałów i wyposażenia o 
kwotę 100,00 zł (w rozdz. 92109 w § 4210), jednocześnie wprowadzając nowe zadanie 
bieżące – zakup usług pozostałych (w rozdz. 92109 w § 4300) w wysokości 100,00 zł, 
 
13). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Szuć dokonano następujących zmian w 
wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 
- zmniejszono wydatki na zadanie ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Szuć'' o 
kwotę 1.015,00 zł (w rozdz. 90015 w § 6050), oraz na zadanie ,,Wyposażenie placu zabaw w 
miejscowości Szuć'' o kwotę 441,00 zł (w rozdz. 90095 w § 6050), jednocześnie 
wprowadzając zwiększając wydatki na zadanie ,,Zagospodarowanie działki gminnej w 
sołectwie Szuć''  (w rozdz. 90095 w § 6050) o kwotę 1.456,00 zł, 
 
14). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększeń w wydatkach GOPS 
dotyczy zwiększenia środków na Asystenta rodziny zgodnie z otrzymaną decyzją Wojewody, 
oraz zwiększenia środków na szkolenia pracowników – umowa z PUP w Szczytnie, 
 
15). zgodnie z wnioskiem Pana Dyrektora Zespołu Szkół dokonano zmniejszeń w wydatkach 
ZS w związku ze zmniejszoną subwencją oświatową na kształcenie specjalne  
 
16). zgodnie ze złożonym wnioskiem w roku 2017 zadanie inwestycyjne ,Przebudowa drogi 
gminnej wewnętrznej na działce nr 110 w miejscowości Witowo'' – zmniejszono o kwotę 
92.000,00 zł (w rozdz. 60017 w § 6059) i o kwotę 330.543,00 zł (w rozdz. 60017 w § 6057). 
 
Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 146.150,86 zł. 
(Dochody zwiększono o kwotę 568.693,86 zł, wydatki zwiększono o kwotę 146.150,86 zł, 
różnica 422.543,00 zł – z czego, dokonano zmniejszenia kwotę 92.000,00 zł, do kwoty 
2.011.513,00 zł planowany do zaciągnięcia w 2017 roku kredyt, oraz zrezygnowano z 
planowanej do zaciągnięcia w 2017 roku pożyczki na zadanie inwestycyjne ,,Przebudowa 
drogi gminnej wewnętrznej na działce nr 110 w miejscowości Witowo'' w wysokości 
330.543,00 zł). 
 
Zadanie inwestycyjne ,,,Przebudowa drogi gminnej wewnętrznej na działce nr 110 w 
miejscowości Witowo'' zaplanowano do poniesienia w 2018 roku, poprzez zapis w budżecie 
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2017 roku kwoty 10.000,00 zł, natomiast w roku 2018 zaplanowano w WPF i Wykazie 
przedsięwzięć w wysokości 529.477,28 zł. 
Zadanie inwestycyjne ,,Poprawa gospodarki wodnej w zlewni jeziora Świętajno w obrębie 
Witowo i Brajniki''  zaplanowano do poniesienia w 2018 roku, poprzez zapis w budżecie 2017 
roku kwoty 10.000,00 zł, natomiast w roku 2018 zaplanowano w WPF i Wykazie 
przedsięwzięć w wysokości 30.000,00 zł. 
 
Zgodnie z informacją przekazaną na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy dokonano 
zmiany po stronie wydatków: 
1). w punkcie 9). który wprowadzał wydatek inwestycyjny ,,Zakup używanego samochodu 
terenowego'' – (w rozdz. 75095 w § 6060)  w wysokości 15.000,00 zł – kwota 7.055,00 zł 
pochodzi ze zwrotu funduszu Sołeckiego za 2016  rok, oraz kwota 7.945,00 zł środki z 
odszkodowania, dokonano zmiany poprzez zastąpienie wydatku inwestycyjnego wydatkiem 
bieżącym – zakup usług remontowych, 
2). zgodnie z wnioskiem wprowadzono wydatek w wysokości 1.100,00 zł na uiszczenie kary 

za nieterminowe przekazanie rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu gospodarki 

odpadami komunalnymi (w rozdz. 90002 w § 4600), jednocześnie zmniejszając wydatki w 

rozdz. 90002 w § 4300 o kwotę 1.100,00 zł (na zakup usług pozostałych).  

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

 

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXX/213/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji, 

Radni wypracowali stawki podatków od nieruchomości na rok 2018, dlatego proponuje 

przejść do odczytania uchwały, uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 
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Uchwała Nr XXX/214/17 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Radni wypracowali stawkę opłaty miejscowej na rok 2018 w wysokości, 2,22 zł, dlatego 

proponuje przejść do głosowania nad uchwałą,  

 radna Licka – po przeanalizowaniu uważa że powinniśmy mieć wyższa kwotę nawet 

3,00 zł 

 Pani Przewodnicząca Rady Gminy – nie możemy podwyższyć bo te 2,22 zł jest to 

stawka maksymalna jaką możemy uchwalić na rok 2018. Nie mamy miejscowości o statusie 

uzdrowiskowym, dlatego nie możemy dać wyższej kwoty.  

 

Więcej uwag nie wniesiono. 

Pan i Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały, za 

podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXX/215/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Radni wypracowali stawkę opłaty targowej na rok 2018 ustalić w wysokości 32,00 zł., 

dlatego proponuje przejść do głosowania nad uchwałą, uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXX/216/17 została przyjęta 13 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 20 minutową przerwę 

po przerwie stan radnych – 13,  
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Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na działkach oznaczonych numerami ewidencyjnymi 83/1 

oraz 83/2, położonych w obrębie geodezyjnym Brajniki, gmina Jedwabno 

Pan Wójt sprawa ta była szeroko omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 

Szeroko analizowaliśmy czy chcemy przystępować do zmiany planu. 

Chodzi o przystąpienie do sporządzenia zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy letniskowej w obrębie geodezyjnym Brajniki, gmina 

Jedwabno” przyjętego Uchwałą nr XXVIII/233/98 Rady Gminy w Jedwabnie z dnia 18 

czerwca 1998 roku, ogłoszoną w  Dzienniku Urzędowym Województwa Olsztyńskiego z 

1998 roku Nr 18, poz. 230, na działkach oznaczonych numerami ewidencyjnymi 83/1 oraz 

83/2, położonych w obrębie geodezyjnym Brajniki, zwanego dalej planem. Koszt zmiany 

planować będzie się około 13.000,00 zł 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXX/217/17 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 12 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Wójta o przedstawienie informacji w zakresie analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Wójta Gminy. 

Pan Wójt poinformował, iż zgodnie z art. 24 h ustawy o samorządzie gminnym wszystkie 13 

osób, zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych uczyniły to w terminach 

ustawowych. 

Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 13 

Następnie Pani Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła informację w zakresie analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym złożonych do Przewodniczącego Rady Gminy. 

Poinformowała, iż zgodnie z art. 24 h ust 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
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gminnym, spośród 14 radnych zobowiązanych do złożenia oświadczenia o stanie 

majątkowym za rok 2016, wszyscy radni uczynili, to w terminie ustawowym, 

nieprawidłowości nie stwierdzono.  

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 15 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt – zgłosimy problem oświetlenia do firmy zajmującej się konserwacją. 

 

Ad 16 

Sprawy różne. 

Pan Wójt – sprawa Helpera Dom Środowiskowy w Jedwabnie, obecnie trwają kontrole  

 sprawa gospodarki odpadami, Pan Wójt poinformował, że od stycznia 2018 roku 

planowana jest zmiana w kwestii częstotliwości odbioru odpadów. Chodzi o to aby odbierać 

odpady zmieszana  od mieszkańców stałych raz na 3 tygodnie z wyjątkiem czerwca, lipca, 

sierpnia i września. 

 

Pani Krystyna Kabała – Wyższa Szkoła Gospodarki w Bydgoszczy przysłała ofertę stworzenia 

Uniwersytetu 3 wieku. Uważa że pomysł jest bardzo dobry, a z naszej strony wymagać będzie 

tylko udostępnienia miejsca. Prosi aby sołtysi w swoich miejscowościach rozwiesili plakaty. W 

dniu 10 października odbędzie się spotkanie organizacyjne.  

 

Sołtys sołectwa Narty – kanalizacja w Nartach ciągle się zapycha, powstały nowe domki, prosi o 

interwencję 

 przejście dla pieszych jest bardzo niebezpieczne w miejscowości Warchały, czy nie 

można przenieść tego przejścia bliżej przystanku autobusowego.  

 pędzące tiry przez miejscowości Narty i Warchały składa wniosek o fotorejestratory, 
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 rzeźba w Nartach, należy ją zakonserwować, gdyż bez tego za jakieś 5 lat ona 

spróchnieje, 

 wniosek o zrobienie mapa ulic w miejscowości  Warchały 

 

W odpowiedzi Pan Wójt poinformował, przyjmuje kwestię kanalizacji do realizacji 

 przejście dla pieszych w Warchałach zostanie zgłoszone do ZDKiA, 

 kilkakrotnie upominaliśmy się o fotoradary do Inspekcji Transportu Drogowego, w 

ostatnim tygodniu dostaliśmy odpowiedz że na razie ich nie będzie. Zwrócimy się o foto 

rejestrator odcinkowy. 

 zwrócimy się do rzeźbiarza o zakonserwowanie rzeźby w Nartach. 

 Mapy w miejscowościach letniskowych takich jak Dłużek czy Warchały są w 

przygotowaniu  

 

sołtys sołectwa Dłużek – nadajnik komórkowy w miejscowości Dłużek, nie ma żadnego zasięgu 

nawet na telefony alarmowe. Czy ten nadajnik będzie stawiany. 

 czy jest możliwość pożyczania środków z funduszu sołeckiego innemu sołectwu, 

 w dniu 01 października br w naszej hali sportowej organizowane są mistrzostwa 

powiatowe w grze w szachy.  

 

Pan Wójt – nadajnik w najbliższym terminie będzie stawiany, firma ma już wszelkie pozwolenia 

 - nie mogą sołectwa pożyczać pieniędzy, mogą wspólnie inwestować, wspólnie realizować 

przedsięwzięcia i je razem finansować.  

 

Sołtys sołectwa Czarny Piec – jedna osłona lampy spadła i lampa ta nie działa. 

Radny Dunajski – bardzo dużo śmieci nie są odebrane, mimo że są prawidłowo posegregowane. 

Zakład Gospodarki Komunalnej nie odbiera, wcześniej Remondis nie przestrzegał tego w taki 

sposób. 

 - żarówka naprzeciw przedszkola miga, prosi o interwencję 

Pan Wójt – butelki powinny być odkręcone słoiki powinny nie mieć przykrywek. Jak my tego 

nie wprowadzimy to tam gdzie odwozimy odpady nie przyjmą ich nam.  

 

Sołtys sołectwa Szuć – prosi o interwencje w Zarządzie Melioracji w tym roku nie były 

wykaszane rowy melioracyjne,  
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 wniosek o zasypanie dziury na koloni koło krzyża, kilkakrotnie zgłaszał już ten problem, 

wystarczy nawieźć i zasypać gruzem 

 wniosek o uzupełnienie pospółką drogi przy świetlicy wiejskiej, 

 

Pani Kierownik Izabela Zapadka – w związku z apelem o dotacje dla gminy poszkodowanej 

przez nawałanice, dla nas została wytypowana Gmina Chojnice, na przyszłą sesje zostanie 

przygotowana uchwała o przekazanie kwoty 5.000,00 zł 

 opowiedziała o programie Fundacji Orange  

 kwestia dojazdu do szkoły zostały wystosowane pisma, zostały podjęte również rozmowy 

z innym przewoźnikiem, ale on nie jest zainteresowany wprowadzeniem kursu na tej trasie. 

 

sołtys Sołectwa Czarny Piec – czy w związku z tym ze śmieci odbierane będą 1 raz  na 3 

tygodnie, czy cena ich będzie niższa?. 

Pan Wójt – nie, nie będzie niższa, w ramach ogólnej opłaty dodatkowo zabieramy popiół, śmieci 

wielkogabarytowe,  

 

sołtys sołectwa Dłużek – poinformował, że raz w roku konserwowana jest rzeźba 

drewnochronem, zakup drewnochronu jest ze środków funduszu sołeckiego.  

 

Ad 17 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXX Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1230. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


